
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXXX/24 

LXXX sesja RM odbyta w dniu 30 stycznia 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Beata Kołota 

8. Wiesław Kowalski 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Alicja Żaguń 

Nieobecny, usprawiedliwiony Radny Mariusz Damrat.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXXX sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 

 

Porządek obrad LXXX sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – poinformował, że z uwagi na fakt, że uchwała ta dot. jego 

samego, to wyłącza się z głosowania nad tym punktem.  

T. Pacek – Z-ca Przewodniczącego K. Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM  – podjęcie uchwały w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu. 

 

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM   – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w 

projektu uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 



Bartłomiej Czaki nie brał udziału w głosowaniu, po wcześniejszym zgłoszeniu tego faktu. 

 

Uchwała nr LXXX/545/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4). 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2030 

(+)”, w tym trybu konsultacji. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z pytaniem czy strategię będzie przygotowywała firma 

zewnętrzna i kto przygotowywał ją do tej pory ?   

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – potwierdziła, że teraz i wcześniej strategię 

opracowują  firmy zew. Opracowują diagnozę, potem powoływany jest zespół, odbywają się 

warsztaty, konsultacje społeczne z udziałem mieszkańców. Ostatecznie dokument jest 

poddawany Radzie Miejskiej pod głosowanie.  

Radna Beata Kołota – zwróciła się z pytaniem, czy Urząd bierze udział w początkowej 

drodze i czy wskazuje firmie z zew. to co chciałby, aby zostało w niej ujęte. Zadała też 

pytanie od mieszkańców, czy w dokumencie zostanie ujęte zagospodarowanie terenów 

nadwiślańskich.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że firma musi wszystko 

przeprowadzić zgodnie z przepisami prawa, natomiast pomysły pochodzić będą od 

mieszkańców czy od Urzędu. Do mieszkańców została też rozesłana ankieta, z prośbą o 

przekazywanie swoich propozycji, które powinny się w strategii znaleźć. Zagospodarowanie 

terenów nadwiślańskich oraz kilka innych projektów, które będą realizowane w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, powinny także zostać wpisane do nowej strategii. 

Również zagospodarowanie terenów po byłej Nasycalni, Skweru im. Hedy Szarego. To 

projekty, które zaczynamy realizować. Inne inwestycje, które są na etapie realizacji także 

muszą zostać wpisane do nowej strategii.        

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023 – 2030 (+)”, w tym trybu konsultacji. 

 



B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 

 

Uchwała nr LXXX/546/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 15 stycznia 2024 r. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił ww. projekt 

uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku z dnia 15 stycznia 2024 r. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 



Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 

 

Uchwała nr LXXX/547/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 16 stycznia 2024 r. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił ww. projekt 

uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – Radny uważa, że wniosek za jak najbardziej zasadny, ale zwrócił 

się z pytaniem co działo się przez 2,5 roku, kiedy to podobny wniosek w tej sprawie złożył 

Klub Radnych „Kocham Solec”. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że wszystkie dokumenty są 

przygotowane, jednak z uwagi na trwająca w tym czasie pandemię, Urząd nie mógł tego 

sfinalizować i zostało to przesunięte w czasie. Dodatkowo, żeby móc realizować ten pomysł 

trzeba będzie zatrudnić dodatkową osobę, która się tym tematem zajmie. Pracuje nad tym 

Sekretarz Gminy.     

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku z dnia 16 stycznia 2024 r. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 

 



Uchwała nr LXXX/548/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim w Centrum Usług Społecznych w Solcu Kujawskim i 

uchwalenia statutu Centrum Usług Społecznych w Solcu Kujawskim. 

 

H. Stamm – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – przedstawiła 

ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim w Centrum Usług 

Społecznych w Solcu Kujawskim i uchwalenia statutu Centrum Usług Społecznych w Solcu 

Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 

 

Uchwała nr LXXX/549/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8). 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Medalu „Za zasługi dla Solca Kujawskiego” 

Pani Małgorzacie Niedźwiedzkiej. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił ww. projekt uchwały.    



B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyznania 

Medalu „Za zasługi dla Solca Kujawskiego” Pani Małgorzacie Niedźwiedzkiej. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Damrat. 

 

Uchwała nr LXXX/550/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9). 

 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Adam Michalak – zgłosił wniosek dot. przetargu na sprzedaży nieruchomości 

gruntowej z 9.08.2023 r. z pytaniem czy zostanie on unieważniony oraz na jakim jest to 

etapie.  

Zaskarżone zostały decyzje środowiskowe, Radny poprosił o wyjaśnienie na jakim etapie 

procedowania to jest.  

Odpowiedzi udzieliła Teresa Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – że zjawiła się na 

podpisaniu aktu notarialnego do Bydgoszczy. 

Notariusz w formie aktu notarialnego spisał informacje o pojawieniu się Burmistrza, ale nie 

pojawieniu się przedstawiciela firmy. Nie doszło zatem do podpisania aktu notarialnego z 

uwagi na niestawiennictwo przedstawiciela firmy. W związku z powyższym środki w 

budżecie Gminy zostały przeksięgowane nie jako wadium, tylko tak jak tego przepisy o 

finansach publicznych wymagają. Dodała, że firma złożyła pismo z informacją, że 



przedstawiciel nadal jest chory i w odpowiednim czasie przedstawią dokumenty. Urząd nie 

odpowiedział jeszcze na to pismo.  

W sprawie odwołania od decyzji środowiskowych głos zabrała Małgorzata Szalewska – 

Radca Prawny.   

Poinformowała także, że odbyła się rozprawa w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w 

sprawie skargi na miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego i skarga ta została 

również oddalona czyli sąd przyznał racje Gminie, co do tego, że podjęta przez Radę Miejską 

uchwała jest prawidłowa i nie zawiera wad prawnych.  

Radca Prawny Paulina Popielewska – dodała, że z aktualnych informacji wynika, że 

decyzja środowiskowa została zaskarżona, więc w tej chwili SKO będzie stroną w sprawie 

skargi przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym. Gmina przygotowuje odpowiedź, bo 

została zobowiązana przez SKO do zajęcia stanowiska ponownie w tej sprawie i czekamy na 

rozprawę przez sądem administracyjnym. Stroną sporu w tej chwili jest SKO jako organ 

utrzymujący w mocy naszą decyzję.  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z prośbą o przesłanie na skrzynki meilowe Radnym 

kopii aktu notarialnego, o którym wyżej mówiła Pani Burmistrz.           

Radna Marzanna Szewczyk – zwróciła się z pytaniem czy zostaną pomalowane białe pasy 

oddzielające pobocze na nowo wybudowanej drodze przy ul. Kujawskiej.  

Odpowiedzi udzieliła Iwona Konopa – Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego informując, że Gmina zakończyła realizację inwestycji, dokumenty zostały 

przekazane do Nadzoru Budowlanego w Bydgoszczy i aktualnie oczekujemy na odbiór 

inwestycji przez organ nadzoru.  

Projekt, wg którego była realizowana inwestycja nie przewidywał malowania pasów 

oddzielających pobocze na nowo wybudowanej drodze, niemniej jednak w przypadku uwag 

prosimy o ich przekazanie w formie pisemnej. 

Radna Agnieszka Dorawa – w nawiązaniu do podjętej Uchwały w sprawie przyznania 

medalu „Za Zasługi dla Solca Kujawskiego” Pani Małgorzacie Niedźwiedzkiej podziękowała 

w imieniu swoim, całej społeczności szkolnej SP Nr 1, Pani Burmistrz, Towarzystwu 

Miłośników Solca Kujawskiego, szczególnie Panu Bolesławowi Boczkaja, Panu Rafałowi 

Kubiakowi za to, że przyczynili się do tego, aby Pani Niedźwiedzka otrzymała tak zaszczytne 

wyróżnienie. Podziękowała także Radnym za jednogłośność w przyznaniu tej zasługi.  



Radny Adam Michalak – zgłosił wniosek dot. zniwelowanie dziur w ul. Targowej poprzez 

dosypanie i ubicie nawierzchni.  

Teresa Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – mamy świadomość jaki jest stan dróg 

gruntowych na terenie Gminy, ale trzeba wziąć pod uwagę też stan budżetu na br. Gmina 

ponosi ogromne środki na pokrycie kosztów związanych z energią elektryczną, z 

utrzymaniem obiektów szkolnych, dopłaty do ścieków itp. Środków na wydatki bieżące jest 

niewiele. Stan dróg gruntowych jest fatalny, wyjściem z sytuacji jest budowanie nowych 

nawierzchni. Niebawem przystąpimy do budowy nawierzchni ulicy Wiejskiej, która też jest w 

złym stanie. W miarę możliwości postaramy się ul. Targową wyrównać. Nie ma dochodów, 

które by pozwalały szerokim frontem zadbać o nasze ulice.  

Radny Adam Michalak – dodał, że Pani Burmistrz mówi o braku środków w budżecie, a na 

promocje wydatkuje się kwoty w wysokości 40.000 zł. Czy miasto płaci za relację z 

przebiegu imprez ?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że Gmina musi rozwijać się w 

sposób zrównoważony, nie tylko w jednym kierunku. Gmina musi się też promować, żeby 

osoby z zew. chciały nas odwiedzać.  

Radny Adam Michalak – w myśl zasady Pani Burmistrz zrównoważony to 40.000 zł dzieli 

się na ilość klubów jakie są w mieście. Dodał, że Radni głosują za pulą która idzie na 

promocję, a na co przeznaczy je Burmistrz to już jego decyzja, nie Radnych.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – Burmistrz ma takie uprawnienia i może 

decyzje podejmować w sprawie wydatkowania środków na promocję , jeśli Radny chce, to 

Burmistrz może złożyć wyjaśnienia na piśmie.  

Radna Alicja Żaguń – przypomniała swój wniosek z poprzedniej sesji dot. prośby 

użytkowników, odbiorców  TV Solec o umożliwienie odbioru telewizji Republika. Czy Pani 

Burmistrz kontaktowała się z zarządem TV Solec w tej sprawie?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że informacja została 

przekazana Radzie Nadzorczej TV Solec.   

Radna Beata Kołota – podziękowała za szybkie postawienie ławeczek przy ul. Leśnej. 

Radna zgłosiła wniosek skierowany do ZGK czy posiada kostkę, która została rozebrana i 

gdzieś zalega, a można by ja przeznaczyć na uzupełnienie ubytku w chodniku na 

skrzyżowaniu ul. Rolnej z ul. Polną oraz zadała pytanie czy Urząd i Obrona Cywilna jest 



przygotowana na ewentualne podtopienia i na wsparcie mieszkańców mieszkających przy 

Wiśle. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że są 

przeznaczone środki finansowe na zarządzanie kryzysowe, worki, kto jest zobowiązany do 

jakich świadczeń na wypadek powodzi, wówczas uruchamiane są dyżury stałe i prowadzona 

jest cała akcja.  

Radny Adam Michalak – zgłosił wniosek dot. sprostowania informacji zawartej w Soleckich 

Wiadomościach z Ratusza dot. mieszkania dla uchodźcy z Ukrainy.   

Tomasz Rudny – Dyrektor SCK – podziękował wszystkim za włączenie się w akcję 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Przekazał też informację o zebranej kwocie w 

naszym mieście.  

Radny Wiesław Kowalski – skierował podziękowania do Wnioskodawców o utworzenie w 

naszej Gminie Gminnej Rady Seniorów, fakt utworzenia Gminnej Rady Seniorów spowoduje, 

że osoby starsze faktycznie włączą się do spraw decyzyjnych Gminy w różnych obszarach. 

Również podziękował Radnym za pozytywne rozpatrzenie wniosku. Poinformował, że złoży 

zapytanie w formie pisemnej do Burmistrza w sprawie możliwości dofinansowania w formie 

dotacji zakupu przez mieszkańców Gminy roweru elektrycznego.  

Radna Beata Kołota – zwróciła się z prośbą o przybliżenie informacji na temat budowy 

drogi S 10. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła informację na temat trwających  

prac na obszarze od węzła Solec w kierunku Bydgoszczy. Ponadto na odcinku w kierunku 

Bydgoszczy został wyłoniony wykonawca, ale toczą się tu sprawy odnośnie źródlisk, za kilka 

dni ma się odbyć rozprawa w tej sprawie.  

Głos w tej sprawie zabrała Pani Małgorzata Szalewska – Radca Prawny wyjaśniając na 

jakim etapie jest sprawa źródlisk i toczących się spraw przed sądami administracyjnymi.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przekazała informację dot.: odwołania 

spotkań w ramach LGD z powodu takiego, że Urząd Marszałkowski planuje zmieniać kryteria 

dot. projektów oraz dot. zaprzestania z dniem 1.02.2024 r. pełnienia przez apteki dyżurów 

nocnych oraz w dni wolne od pracy. Jest to związane z nowelizacją przepisów Prawa 

farmaceutycznego, która weszła w życie z dniem 1 stycznia br.  

Radny Tomasz Pacek – wg Radnego nadal obowiązuje ustawa z dnia 23.08.2023 r. Dodał, 

że Rada Powiatu Bydgoskiego ma zaplanowaną sesje na 7.02.24 r., a jest 14 dni na 



uprawomocnienie się uchwały, to zgodnie z prawem apteki powinny pełnić dyżury nocne do 

22.02.2024 r. W „Soleckich Wiadomościach z Ratusza” są podane dyżury nocne aptek na 

pierwsze dwa tyg. lutego. Poczekajmy na uchwałę Rady Powiatu i nie mówmy, że od 1.02.24 

r. apteki będą zamknięte.  

Paulina Popielewska – Radca Prawny – wyjaśniła, że do tej pory organem, który podejmował 

uchwałę w kwestii dyżurowania aptek była Rada Powiatu. Nie jest to zadanie Gminy. 

Przyznała, że sesja Rady Powiatu wyznaczona została na 7.02.2024 r., na której ma zostać 

uchylona  uchwała dotychczas obowiązująca. Dodała, że istnieją przepisy przejściowe 

regulujące kwestie obowiązywania dotychczasowych uchwał w zakresie dyżurowania aptek i 

jest tu pewna rozbieżność, bo z jednej strony ustawodawcy od 1.01.24 r. uchylił w ogóle 

obowiązek sprawowania dyżurów przez apteki na tym terenie powiatów obwarzankowych, 

ustawa mówi o tym, że od 1 stycznia apteki tych dyżurów nie muszą pełnić, a z drugiej strony 

jest uchwała, która określa terminy tych dyżurów. Z tego co wiadomo aptekarze oświadczyli, 

że od 1 lutego br. zaprzestają pełnić tych dyżurów. Jedyne co można zrobić jeśli się z tym 

tematem nie zgadzamy i uważamy, że ta uchwała nadal obowiązuje, to zgłosić to do 

odpowiednich organów izby farmaceutycznej. 

Radny Tomasz Pacek – uchwała Rady Powiatu nadal obowiązuje i nie została uchylona i 

zdaniem Radnego będzie obowiązywać jeszcze przez pewien okres.   

Paulina Popielewska – Radca Prawny – uchwała nadal obowiązuje, ale jest już przygotowany 

projekt uchylający tę uchwałę i jest to kwestia dni, kiedy przestanie obowiązywać. Gmina nie 

ma możliwości zmuszenia aptek, aby nadal pełniły dyżury. Rada Powiatu podejmie stosowną 

uchwałę, a stanowisko aptekarzy jest takie, że od 1.02.2024 r. zaprzestają pełnić tych dyżurów.        

 10. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi i współpracownikom 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.25. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


